
 
Møteprotokoll 

 
 
Utvalg: Storfjord kommunestyre 
Møtested: Storfjord rådhus 
Dato: 28.08.2019 
Tidspunkt: 18:00 - 19:20 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Knut Jentoft Ordfører TPL 
Solveig Sommerseth Medlem TPL 
Kåre Eriksen Medlem TPL 
Bente Bech Medlem TPL 
Halvor Karlsen Medlem TPL 
Noralf Nymo Medlem TPL 
Maar Stangeland Medlem SP 
Sten Nystad Medlem FRP 
Geir Varvik Medlem H 
Hallgeir Naimak Medlem H 
Øistein Nilsen Medlem AP 
Stine Jakobsson Strømsø Medlem AP 
Daniel Nilsen Takvannsbukt Medlem AP 
Silja Skjelnes-Mattila Medlem MDG 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Hanne Braathen Varaordfører SP 
Lars Einar Garden Medlem H 
Nils Petter Beck Medlem H 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Håvard Gjerseth Hanne Braathen SP 
Magne Wilhelmsen Nils Petter Beck H 
Gaute Østeggen Lars Einar Garden H 

 
Merknader 
 

 
 
Fra administrasjonen/andre møtte: 
Navn Stilling 
Trond Roger Larsen rådmann 
Klara Steinnes sekretær 

 
 



- Varaordfører har meldt forfall så det må velges settevaraordfører.                             
Daniel Takvannsbukt ble enstemmig valgt til settevaraordfører. 

 
- Solveig Sommerseth ba om at det ble tatt opp en ekstrasak, Gratis WiFi-soner i 

kommunen. 
Det ble enstemmig vedtatt å ta opp saken. 

 
 
Underskrift:  
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at møteboka er ført i samsvar med det som ble vedtatt på 
møtet.  
 
Hatteng, 28.08.2019 
 
 
 
Daniel Takvannsbukt      Bente Bech 
  



 

                                        Saksliste 
 
Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

PS 36/19 Kjøp av Norfra-bygget - industriområdet Skibotn 
kai Nord 

 2019/361 

PS 37/19 Gratis WiFi-soner i kommunen - EU-prosjektet 
WiFi4EU 

 2016/88 

 
 

PS 36/19 Kjøp av Norfra-bygget - industriområdet Skibotn kai Nord 

Saksprotokoll i Storfjord kommunestyre - 28.08.2019  

Behandling: 
 
Forslag fra ordfører:  
1. Storfjord kommunestyre vedtar å kjøpe Norfra-bygget på Skibotn med egen finansiering. 
2. Kjøpesummen inntil kr. 7 mill. med tillegg av dokumentavgifter finansieres ved opptak av 

nytt lån. 
3. Rådmannen delegeres fullmakt til å oppta lånet og godkjenne lånevilkårene. 
4. Kommunestyret legger til grunn at bygget senere overtas enten av Norway Royal Salmon 

ved etablering av lakseslakteri, eller at bygget overtas av Plamon AS innen 5 år eller når 
rådmannen bestemmer. 

5. Ordfører og rådmann gis fullmakt til å inngå avtaler som sikrer kommunens økonomiske 
interesser ved videreleie/salg, jfr. tilbud om leie til eie-ordning, husleiefastsetting, senere 
overtakelse m.m. 
 

 
Forslag fra Geir Varvik: 
Til punkt 4: 
Stryk «innen 5 år» 
«... overtas av Plamon AS etter at Norway Royal Salmon har besluttet plassering av 
lakseslakteriet.» 
 
 
Forslaget fra ordfører ble tatt opp til punktvis votering. 
Punkt 1-3: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
Punkt 4: Forslaget ble satt opp mot forslaget fra Geir Varvik. 

   Forslaget fra Geir Varvik ble vedtatt med 11 mot 6 stemmer. 
Punkt 5: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak: 
1. Storfjord kommunestyre vedtar å kjøpe Norfra-bygget på Skibotn med egen finansiering. 
2. Kjøpesummen inntil kr. 7 mill. med tillegg av dokumentavgifter finansieres ved opptak av 

nytt lån. 



3. Rådmannen delegeres fullmakt til å oppta lånet og godkjenne lånevilkårene. 
4. Kommunestyret legger til grunn at bygget senere overtas enten av Norway Royal Salmon 

ved etablering av lakseslakteri, eller at bygget overtas av Plamon AS etter at Norway Royal 
Salmon har besluttet plassering av lakseslakteriet.  

5. Ordfører og rådmann gis fullmakt til å inngå avtaler som sikrer kommunens økonomiske 
interesser ved videreleie/salg, jfr. tilbud om leie til eie-ordning, husleiefastsetting, senere 
overtakelse m.m. 

 
 

PS 37/19 Gratis WiFi-soner i kommunen - EU-prosjektet WiFi4EU 

Saksprotokoll i Storfjord kommunestyre - 28.08.2019  

Behandling: 
 
Innledning fra Solveig Sommerseth: 
I media har jeg gledelig lest at Storfjord er tildelt midler fra EU-prosjektet WiFi4EU, til å 
etablere gratis WiFi-soner til innbyggere og besøkende på sentrale områder og offentlige 
bygninger i kommunen. Videre fremkommer det av media at Storfjord planlegger å bygge ut tre 
soner; Hatteng, Skibotn og Vestersidasenteret. 
Forslag: 
Det etableres gratis WiFi- sone i tilknytning til området rundt helsehuset, og om mulig 
inkluderes LAV/Valmuen innenfor samme sone. Tiltaket finansieres via tildelte midler fra EU-
prosjektet WiFi4EU. Ved behov må tiltaket finansieres via en senere budsjettregulering, 
fortrinnsvis da via næringsfondet/bolyst, sekundært via midler avsatt til sentrumsplan Oteren. 
 
 
Forslaget fra Solveig Sommerseth ble tatt opp til votering. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
Det etableres gratis WiFi- sone i tilknytning til området rundt helsehuset, og om mulig 
inkluderes LAV/Valmuen innenfor samme sone. Tiltaket finansieres via tildelte midler fra EU-
prosjektet WiFi4EU. Ved behov må tiltaket finansieres via en senere budsjettregulering, 
fortrinnsvis da via næringsfondet/bolyst, sekundært via midler avsatt til sentrumsplan Oteren. 
 
 


